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Norges Jeger- Og Fiskerforbund Sogn Og Fjordane
Protokoll fra Styremøte 8/2024 - 16. september 2024

Sted: Skei

Dato: 16. september 2024, 18:00

Deltakere: Reidun Solberg Seim (daglig leder), Håkon Johannes Huseklepp (styrets leder), Terje Stavø
Johansen (styrets nestleder), Bjørnar Eikenes (styremedlem), Jan Erik Bjørnsen Søreide
(styremedlem), Renate Dahl Gjelsvik (styremedlem), Torunn Rygg (styremedlem) og Frode
Ølmheim (varamedlem)

Deltok ikke: Jøran Henriksen (styremedlem) og Henning Haugholt (varamedlem)

Møteleder: Håkon Johannes Huseklepp

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

66-8-2024 Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte. Ansv: Terje

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon.

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.

67-8-2024 Nytt sidan sist. Ansv: Alle

 
Møter, kurs, aktiviteter og mediainnlegg ein har hatt siden forrige styremøte

Rune:
26.08, NRK Sogn og Fj. Årets rypebestand
Håkon:
26.08.24: Sunnfjord Kommune, Friluftsforum - Møte i Førdehuset

Torunn:
23-24.08, Jentesamling, Jølster

Reidun: 
15.08, 22.08, 29.08, 05.09, 12.09: Teams: Møte adm og RS
16.08: Teams. Møte med advokater og RS. Fagforeningsarb
28.08: Lønnsforhandslingsmøte med arb.gj, køyring. 
03.09: Teams. Planleggingsmøte viltseminar
05.09: Teams. RS eigne møte
05.09: Teams. Virksomhetsmøte
10.09: Teams. Styringsgruppemøte Friluftsliv b/u

Frode:
19.08: Oppstartskveld, tiltak mot skadeskyting av store rovvilt, Skei

Terje:
19.08: Oppstartskveld, tiltak mot skadeskyting av store rovvilt, Skei
03.09: Teams. Planleggingsmøte viltseminar

Bjørnar:
03.09: Teams. Planleggingsmøte viltseminar
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68-8-2024 Komande aktivitetar. Ansv: Dei ansvarlege for aktivitetane

Rypejakt for damer, Aurlandsdalen 4-6. oktober. 7 påmeldt. Det deltek ein instruktør frå fjellstyre og Marte frå

Luster stiller som representant for NJFF sogn og fjordane.  Ansvarleg: Marte / Torunn

Opplæringsjakt på hjort, Bygstad 1-3. november. 1 påmeldt. Det er nødvendig med meir annonsering og deling
på SoMe. Ansvarleg: Bjørnar/Reidun

Planleggingssamling, Skei 7. november. Ansvarleg: Reidun

69-8-2024 Kontakt med lokallaga. Ansv: styret

Torunn hatt kontakt med Gloppen JFF, møtte dei på arrangement som dei hadde under sandanedagane. Der
profilerte dei seg godt og fortalde om at dei hadde gjennomført tidlegare arrangement med innvandrar kvinner
der dei var ute i skogen med ulike aktivitetar.

70-8-2024 Høyring: ny viltressurslov. Ansv: Bjørnar

Jaktutvalet har gjort ein god jobb og gjennomgått ny lov. Det er laga eit utkast til høyringsuttale på nokre av
punkta  som vart gjennomgått i møte. 
Jaktutvalet ynskjer at styret stemmer over endeleg utkast til uttale på vegne av Sogn og Fjordane JFF. 
Avstemning over følgande punkt:  
§3, for/mot oppheving av jaktfred på helligdagar. Styret stemte for oppheving, med ei stemme mot. 
§ 19 styret støttar jaktutvalet si innstilling. 
§ 21, styret tek punktet bort og stemmer ikkje for å sende uttale på dette. 
§23, styret støttar jaktutvalet si innstilling. 
Det vart peika på nokre mindre tekstlege endringar på uttala, Bjørnar korrigerer dette og sender inn uttala på
vegne av Sogn og Fjordane JFF. 

71-8-2024 Landsmøte. Ansv: Håkon

Håkon gjekk gjennom innsendte saker og orienterte om at forbundsstyret også har sendt inn to av dei same

punkta. Desse sakene vert difor fronta av forbundsstyret under landsmøte. 

72-8-2024 Avtale med Gaular jfl og OVF. Ansv: Jøran

Det ble fattet følgende vedtak:

Styret støttar dette tiltaket med premissen om at dette tilbodet gjeld alle medlemmar i Sogn og Fjordane JFF
og at dette vert orientert ut. 

73-8-2024 Digital folder. Ansv: Reidun

Det ble fattet følgende vedtak:

Styret ynskjer å nytte dette tilbodet, og i første omgong lage ei digital brosjyre der det vert lagt inn våre
aktivitetar for 2025

74-8-2024 Høyring: Utviklingsplan Vestland Fylkeskommune. Ansv: Reidun

Reidun orienterte om utviklingsplan Vestland Fylkeskommune i møte. 
FNF har tatt opp denne saka, og vil sende uttale som styret  i Sogn og Fjordane JFF stiller seg bak. 
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75-8-2024 Ymse

Ingen saker innmeldt. 

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

16. september 2024

Håkon Johannes Huseklepp

60916a6438b0d97b53c24d96

Terje Stavø Johansen

64cce41e7464785917e382c0

Bjørnar Eikenes

64cce487d9fca4590cb52b90

Jan Erik Bjørnsen Søreide

64cce545209a9758e2150c6a

Renate Dahl Gjelsvik

65f2c76403f603ecec4ba563

Torunn Rygg

64cce4c8560b8458c4b34f25

Håkon Johannes Huseklepp

2024-09-21 10:37 UTC

60916a6438b0d97b53c24d96

Terje Stavø Johansen

2024-09-20 08:27 UTC

64cce41e7464785917e382c0
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Følgende skal signere at protokollen er lest:

Reidun Solberg Seim

64be6ddc04814d67d7ec8074


